



## Bake Konferentzia Conference de Paz

gauzak aldatzen hasteko aukera la oportunidad de empezar a cambiar las cosas

### 2001eko martxoaren 15a Lagun agurgarria:

Zortzi urte baino gehiago pasa dira **elkarri** elkarritzeta eta akordioaren aldeko gizarte mugimendua lanean jarri zenetik. Hiruhilero, hilero, astero eta egunero geure buruari galdetzen diogu ea zer egin dezakegun, ea zer gehiago egin dezakegun, bake eta akordio prozesu bat bultzatzeko gure gizartean. Azkenaldi honetan, indarkeriak eta krispazio politikoak ezinegon hau areagotu egin dute. Pasa den udazkenean hurrengo esaldia ardatz zuen dibulgazio kanpaina bat bultzatu genuen: «gauzak alda ditzakeena defendatu: indarkeriarik eza, bazterketarik gabeko elkarritzeta, gizarteari entzun eta eraikitzailea den hartan konfiantza izan».

Irizpide hau gure lanean aplikatu nahiean, hilabete batzuk daramatzagu gauzak era baketsuan eta demokratikoki gauzak aldatzeko gaitasuna izan dezakeen proiektu bat diseinatzen eta lantzen, urtarrilean **elkarriko** Batzarrek onartu berri duten Bake Konferentzia proiektua, hain zuzen. Gutun honen bidez, datorren **ostegunean, martxoaren 22ean 19.30etan Altzako Hiritar Aretoa (Larratxo)** proiektu honen aurkezpen ekitaldira gonbidatu nahi zaitugu.

Bake Konferentzia proiektuaren aurkezpen honetan, **elkarrik** bultzatuko duen prozesuaren helburu, epe, ezauigarri edo metodologíaaren berri zehatza emango du. Une honetan bertan zerbait aurrera dezakegu. Proiektu honek zentzua izateko gizartea babesa ezinbestekoa du. Kolaboratzeko moduak era askotakoak izango dira. Esate baterako, prozesu honek 3.000 pertsonetik gora Bake Konferentiaren kolaboratzaile edo konpromisario bezala izena ematea beharko du. Arrazoi honengatik eta beste askorengatik, Bake Konferentzia honen proiektua berrezia da.

Elkar ikusiko dugulakoan, jaso ezazu gure agurrik beroena.

### 15 de marzo de 2001 Estimado-a amigo-a:

Hace más de ocho años que el movimiento social por el diálogo y el acuerdo **elkarri** echó a andar. Cada trimestre, cada mes, cada semana y cada día nos preguntamos qué podemos hacer, o qué más podemos hacer, para contribuir a un proceso de paz y de acuerdo en nuestra sociedad. En los últimos tiempos, el panorama de violencia y crispación política ha hecho que esta inquietud sea aún más intensa. El pasado otoño desarrollamos una campaña de divulgación encabezada con la siguiente frase: «defiende lo que puede cambiar las cosas: no-violencia, diálogo sin exclusiones, escuchar a la sociedad y confiar en lo constructivo».

Tratando de aplicar a nuestro propio trabajo este criterio llevamos varios meses diseñando y elaborando un proyecto que contribuya a cambiar las cosas pacífica y democráticamente. Se trata del proyecto de Conferencia de Paz que las Asambleas de **elkarri** han aprobado durante el pasado mes de enero. Por medio de esta carta, tenemos el placer de invitarte al acto de presentación de este proyecto que se celebrará el próximo **jueves 22 de marzo, a las 19.30 h. en el Centro Cívico de Altza (Larratxo)**

Esta presentación del proyecto de Conferencia de Paz **elkarri** dará a conocer todo lo referente a sus objetivos, plazos, características o metodología del proceso que se pretende impulsar. Desde ahora mismo hay algo que ya se puede anticipar. Este proyecto tiene sentido si obtiene apoyo social. Van a ser múltiples las formas de colaboración. Un ejemplo: este proceso va a necesitar que más de 3.000 personas se inscriban como colaboradores o compromisarios de la Conferencia de Paz. Por éste y otros motivos, el de esta Conferencia de Paz es un proyecto singular.

Esperando contar con tu asistencia nos despedimos y aprovechamos la ocasión para enviarte el más cordial de los saludos.



elkarritzeta eta akordioaren aldeko gizarte mugimendua  
movimiento social por el diálogo y el acuerdo